
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 08/12/2020 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
   
 
ΘΕΜΑ: «Τεχνικός έλεγχος οχημάτων Σαμοθράκης» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με στοιχεία, τα οποία προέρχονται από τη Σαμοθράκη και αφορούν στον 

τεχνικό έλεγχο των αυτοκινήτων οχημάτων που κυκλοφορούν στο νησί, από το Μάιο 

του 2018, τα οχήματα της Σαμοθράκης, όπως και των άλλων νησιών, που δεν έχουν 

σταθμό ΚΤΕΟ, απαλλάσσονται από τους τακτικούς σχετικούς ελέγχους. Παρόλο, όμως, 

που οι κάτοχοι των άνω οχημάτων απαλλάσσονται από το σημαντικό χρηματικό ποσό, 

το οποίο χρειαζόταν για την μεταφορά του οχήματός τους στην Αλεξανδρούπολη, 

συμβαίνει, ένα μέρος των ιδιοκτητών αυτοκινήτων να στέλνουν τα οχήματά τους για τον 

καθιερωμένο ετήσιο ή διετή έλεγχο, ενώ ένα άλλο μέρος, να εκμεταλλεύεται στο έπακρο 

την εύνοια που προκύπτει από την απαλλαγή της υποχρέωσης για τακτικό τεχνικό 

έλεγχο, αφήνοντας αφρόντιστα και ασυντήρητα τα οχήματα τους επί μακρόν, πράγμα 

που θέτει σε κίνδυνο την ευρύτερη οδική ασφάλεια των υπολοίπων οδηγών και πολιτών 

στο νησί. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να λάβετε την απαραίτητη πρόνοια, ώστε να αποστέλλεται αρμόδια τεχνικό 
κλιμάκιο από τα ΚΤΕΟ ευθύνης Έβρου στη Σαμοθράκη, κατόπιν συνεννοήσεως με τις 
τοπικές αρχές του νησιού, όπου σε κατάλληλα εξουσιοδοτημένο και προετοιμασμένο 
χώρο, ανά τακτά χρονικά διαστήματα, θα διεξάγονται οι προβλεπόμενοι τεχνικοί έλεγχοι 
των αυτοκίνητων οχημάτων που κυκλοφορούν στο νησί, προς διαφύλαξη των 
συνθηκών οδικής ασφάλειας για πεζούς, οδηγούς και επιβαίνοντες στα εν λόγω 
οχήματα; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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